
Zápis zo zasadnutia Komisie financií, legislatívy a podnikateľských 
aktivít MZ Bratislava – Lamač zo dňa 12.09.2023 (17.00 – 19.30) 

 
 
Prítomní: 
Mgr. Alexandra Kriššová, predseda, 
Mgr. Petronela Klačanská, PhD., podpredseda,  
Mgr. Mária Horecká, 
Mgr. Mária Šimončičová, 
RNDr. Ján Mazák, PhD., 
JUDr. Petra Žitňanská, 
Ing. Martin Studva, 
Mgr. et Mgr. Hana Ifková – tajomník 
 
Ospravedlnení: 
Ing. Beata Balaž Siváková  
 
 
Hostia: 
Igor Polakovič, starosta, 
Ing. Antonín Masaryk, PhD. 
 
 
Program zasadnutia: 
 
1. Otvorenie 
2. Financie 

A. Návrh 3. úpravy rozpočtu Mestskej časti Bratislava-Lamač 
B. Rozpočtové opatrenia starostu Mestskej časti Bratislava-Lamač 
C. Projekt Rozšírenia kapacít ZŠ Malokarpatské námestie 1, Bratislava – areál ZŠ 

(finančná analýza) 
D. Informácia k aktuálnemu čerpaniu rozpočtu Mestskej časti Bratislava-Lamač a 

výhľad cash flow do konca roku 2023 
3. Legislatíva 

A. VZN o niektorých podmienkach držania psov na území mestskej časti 
Bratislava-Lamač 

4. Nakladanie s majetkom z dôvodu hodného osobitného zreteľa: 
A. Martin Konôpka - žiadosť o nájom garážového státia (nebytový priestor č. 12-

502), nachádzajúci sa v bytovom dome súp. č. 4585, Heyrovského 1, 
postavenom na pozemkoch parc. č. 553/17 a 553/20, k. ú.: Lamač 

5. Vyhodnotenie OVS – nájom nebytového priestoru situovaného na prízemí v stavbe 
so súp. č. 6543 - Zdravotné stredisko Lamač, Malokarpatské námestie 2, Bratislava 
za účelom poskytovania lekárenskej starostlivosti vo verejnej lekárni 

6. Financovanie a hospodárenie s majetkom MČ Bratislava-Lamač – tepelné 
hospodárstvo, ktorý na základe dlhodobej zmluvy využíva a prevádzkuje 
spoločnosť BES s.r.o. 

7. Rôzne 
8. Záver 

 
1. Otvorenie 

 
 Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie, ktorá privítala prítomných členov 
komisie a hostí a predniesla program zasadnutia komisie. 



 
 

2. Financie 
 

A. Návrh 3. úpravy rozpočtu Mestskej časti Bratislava - Lamač 
 

Pani predsedníčka informovala prítomných členov komisie, že v príjmovej časti rozpočtu 
sa nič nemení, ale mení sa výdavková časť rozpočtu. V oblasti bežných výdavkov ide 
o presun 3000 € z programu detských ihrísk do programu dopravné značenie, nakoľko je 
predpoklad vzniku výdavkov v súvislosti s dopravnými opatreniami. V oblasti kapitálových 
výdavkov ide o obstaranie komunálneho vozidla v hodnote 75000€, ktoré by malo byť 
dodané do 31.12.2023, ktoré bude využité na zimnú aj letnú údržbu. Podpísanie kúpnej 
zmluvy je plánované po zasadnutí miestneho zastupiteľstva 20.09.2023. Ďalej v tejto oblasti 
sú plánované výdavky v súvislosti so zabezpečením informačného systému ArcGIS a taktiež 
je predpoklad vzniku výdavkov – uzatvorenie zmluvy o dielo - Územný plán zóny Bratislava. 
Lamač – Zečák, Upravený návrh pre potreby vydania stanoviska v súlade s príslušnými 
právnymi predpismi. 
 
 

 Komisia odporúča schválenie predloženého návrhu 3. úpravy rozpočtu: 
 
Hlasovanie Členovia komisie 
Za 7 

Proti - 
Zdržal sa - 
Nehlasoval - 
Neprítomný v čase hlasovania: - 
Pripomienky: - 

 
 

B. Rozpočtové opatrenia starostu Mestskej časti Bratislava – Lamač 
 

Pani predsedníčka informovala prítomných členov komisie, že starosta mestskej časti 
Bratislava-Lamač vydal dňa 03.07.2023, Rozpočtové opatrenie č. 1/2023, ktorým boli 
schválené presuny finančných prostriedkov v rozpočte mestskej časti Bratislava – Lamač 
v roku 2023. 
 
Komisia berie na vedomie: bez pripomienok 

 
 

C. Projekt Rozšírenia kapacít ZŠ Malokarpatské námestie 1, Bratislava – areál ZŠ 
(finančná analýza) 

 
Pani predsedníčka poprosila pána starostu, aby uviedol tento bod. Pán starosta 

informoval členov komisie o sumarizácii finančných výsledkov projektu. Ďalej uviedol, že 
Lamač je jedna z prvých mestských častí, ktorej sa podarila indexácia NFP – získanie 
z MIRRI o cca 600 000€ viac. V súčasnosti je rozbehnutá stavebná úprava školskej kuchyne 
a obstaranie jej vybavenia. 

Následne pani predsedníčka informovala prítomných členov komisie o celkových 
nákladoch na projekt a ich finančnom krytí. 
 
 



Komisia berie na vedomie: bez pripomienok 

 
D. Informácia k aktuálnemu čerpaniu rozpočtu Mestskej časti Bratislava-Lamač a 

výhľad cash flow do konca roku 2023 
 

Pani predsedníčka informovala členov komisie na základe prehľadne spracovaného 
materiálu od pani prednostky o aktuálnom čerpaní rozpočtu MČ a o výhľade jeho čerpania 
do konca roku. Plnenie príjmov rozpočtu predstavuje cca 52% a výdavkov cca 32%. Taktiež 
boli spomenuté priemerné mesačné prevádzkové výdavky MČ, predpokladané príjmy do 
konca roku a stav rezervného fondu. 
 
 
Komisia berie na vedomie: bez pripomienok 

 
 

3. Legislatíva 
 

A. VZN o niektorých podmienkach držania psov na území mestskej časti 
Bratislava-Lamač 

 
 

Pani predsedníčka informovala členov komisie o dôvodoch novely predmetného VZN. 
Jedným z nich je úprava doterajších plôch na území mestskej časti, na ktorých je voľný 
pohyb psa zakázaný a plochy na ktorých sa uplatňuje zákaz vstupu so psom. Druhým 
dôvodom je navýšenie úhrady za vydanie náhradnej známky za psa z doterajších 3€ na  
3,50€. Nadobudnutie účinnosti VZN sa navrhuje v mesiaci október 2023.  

 
 

 Komisia odporúča zvýšenie ceny za vydanie náhradnej známky za psa na 
10€: 

 
Hlasovanie Členovia komisie 
Za 4 

Proti 3 
Zdržal sa - 
Nehlasoval - 
Neprítomný v čase hlasovania: - 
Pripomienky: Členovia, ktorí boli proti, hlasovali za 

zvýšenie ceny za vydanie náhradnej 
známky za psa na 5€. 

 
 
4. Nakladanie s majetkom z dôvodu hodného osobitného zreteľa: 

A. Martin Konôpka - žiadosť o nájom garážového státia (nebytový priestor č. 12-
502), nachádzajúci sa v bytovom dome súp. č. 4585, Heyrovského 1, 
postavenom na pozemkoch parc. č. 553/17 a 553/20, k. ú.: Lamač 

 
 

 Komisia odporúča schváliť predložený návrh na 3 roky: 
 
Hlasovanie Členovia komisie 
Za 7 



Proti - 
Zdržal sa -  
Nehlasoval - 
Neprítomný v čase hlasovania: - 
Pripomienky: Nesedí metráž uvedená na LV 

 
5. Vyhodnotenie OVS – nájom nebytového priestoru situovaného na prízemí v 

stavbe so súp. č. 6543 - Zdravotné stredisko Lamač, Malokarpatské námestie 
2, Bratislava za účelom poskytovania lekárenskej starostlivosti vo verejnej 
lekárni 

 
Pani predsedníčka informovala členov komisie o výsledku OVS na prevádzkovateľa 

lekárne, do ktorej sa zapojilo 7 subjektov.  
 
Komisia nevie zaujať k tomuto bodu stanovisko. Navrhuje požiadať uchádzačov, ktorí 

nemajú založené zákonom stanovené dokumenty v Zbierke listín na ich predloženie, 

respektíve, ak už tieto dokumenty medzičasom zverejnené boli, uviesť odkaz na túto 

skutočnosť. Účtovné závierky obchodnej  spoločnosti  poskytujú obstarávateľovi  

informácie o minimálnej  úrovni  finančného a ekonomického postavenia uchádzača. 

Vyžiadanie účtovných závierok a iných dokumentov nezverejnených v Zbierke listín  

od uchádzačov  preto  nepovažujeme za neprimerané a diskriminačné.  

 
 
 

6. Financovanie a hospodárenie s majetkom MČ Bratislava-Lamač – tepelné 
hospodárstvo, ktorý na základe dlhodobej zmluvy využíva a prevádzkuje 
spoločnosť BES s.r.o. 
 

Pani predsedníčka informovala členov komisie o rozsahu majetku tepelného 
hospodárstva, podmienkach jeho prenájmu v zmysle zmluvy uzatvorenej v r. 2005 a právach 
a povinnostiach oboch zmluvných strán. Vysvetlila rozdiel medzi opravou a investíciou (v 
rámci rekonštrukcie a modernizácie TH) a ako vstupujú náklady, resp. odpisy do ceny tepla.  
 
 
Komisia berie na vedomie: bez pripomienok 

 
 
 

7. Rôzne 
8. Záver 

            Pani predsedníčka poďakovala prítomným za účasť na komisii. 
 
 
Zapísala: Mgr. et Mgr.  Hana Ifková  - tajomník 
 
Overila : Mgr. Alexandra Kriššová. v. r.  – predseda KFLaPA 


